
Årsmøtet i Pelagisk Forening tar presentasjonen til Ola Christian Olsen fra Olsen Gruppen AS 
til orientering. 
 
Årsmøtet i PF mener fiskesalgslagsloven bidrar til best samfunnsøkonomisk lønnsom 
utnyttelse av ressursene, og gode rammer for førstehåndsomsetning for både fiskere og 
kjøpere. Årsmøtet er opptatt av at vi som medlemmer i salgslaget må bidra til å støtte opp 
om omsetningsplattformen. 
 
Norges Sildesalgslag er avhengig av tillit blant egne medlemmer, fra 
kjøperne/samarbeidspartnere og hos myndighetene. Årsmøtet er opptatt av at Sildelaget 
ledes slik at tilliten til NSL og omsetningssystemet styrkes, både blant fiskere, kjøpere og 
forvaltning.  
 
Sildelagets forvaltning av vedtak og håndtering av eget regelverk for omsetning er 
avgjørende for tilliten til salgslaget. Sildelaget må sikre mest mulig lik behandling og lik 
informasjon til alle medlemsfartøy. 
 
Sildelagets beslutning om gjeninnføring av mulighet for leveringsavtaler for leveranser til 
mel- og oljeanvendelser er ikke i tråd med de føringer og oppdrag som Sildelagets årsmøte i 
2021 ga styret og administrasjonen. 
 
Årsmøtevedtaket i mai 2021 ble fattet med utgangspunkt i diskusjon rundt leveringsavtaler 
for konsum. Årsmøtevedtaket må likevel sees i sammenheng med at det i mai 2021 ikke var 
åpent for inngåelse av m/o-leveringsavtaler, og at det slik er snakk om en nyåpning for 
leveringsavtaler. Årsmøtet i PF er bekymret for at leveringsavtaler svekker auksjonssystemet. 
Dersom for mange benytter seg av leveringsavtaler, vil auksjonene kunne ramle sammen. 
Leveringsavtaler på m/o vil legge til rette for at mer kvantum levert av norske fiskere landes i 
utlandet uten at fangstene «blir tilgjengelig» for norske kjøpere. Dette er som kjent et av de 
sterkeste argumentene kjøperne bruker mot Sildelaget og fiskesalgslagsloven. 
 
Årsmøtet i PF mener at det er viktig med et troverdig Sildelag og vi må jobbe for at 
fiskesalgslagsloven ivaretas på best mulig måte. 
 
 


